
Протокол № 59 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету та регламенту 

08.02.2024 

 

Присутні члени комісії: 

Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., Романюк К.І., 

Спачинська К.М. – депутати міської ради 

 

Присутні з числа запрошених: 

Федів Р.Є. – перший заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів 

Мукачівської міської ради, Лендєл О.В. – керуючий справами виконавчого комітету 

Мукачівської міської ради, Горячкун О.Ю. – секретар міської ради, Стегура Л. В. – керівник 

секретаріату ради, Тоба М.В. —начальник фінансового управління, Кіян Н.В. - завідувач 

сектору з питань запобігання та виявлення корупції, Маргітич І.І. – в. о. начальника 

управління архітектури та містобудування, Ільтьо І.І. – начальник юридичного відділу, 

Блінов А.Ю. – начальник управління міського господарства, Дерев’яник М.Ф. – начальник 

відділу економіки, Мешко Є. В. - директор КНП «Лікарня Святого Мартина», Микита В.І. - 

начальник відділу інформатизації та зв'язків з громадськістю, Желізник М.М. – начальник 

управління будівництва та інфраструктури, Лабош М. М. - начальник управління освіти, 

культури, молоді та спорту, Карпік В.П. - начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 

мобілізаційної та оборонної роботи. 

 

Порядок денний 

 

1. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства «Лікарня Святого 

Мартина» у новій редакції.  

2. Про затвердження складу адміністративної комісії при виконавчому комітеті Мукачівської 

міської ради.  

3. Про затвердження Положення про юридичний відділ Мукачівської міської ради (нова 

редакція).  

4. Про затвердження Програми сприяння діяльності управління патрульної поліції в 

Закарпатській області Департаменту патрульної поліції на 2024 рік.  

5. Про затвердження Програми покращення матеріально-технічної бази військової частини 

А1047 на 2024 рік.  

6.  Про затвердження Програми матеріально-технічного забезпечення та поліпшення умов 

несення служби структурних підрозділів військової частини  

А 3719 на 2024 рік.  

7.  Про затвердження Програми матеріально-технічного забезпечення структурних 

підрозділів військової частини А2062 на 2024 рік.  

8.  Про внесення змін до Програми підтримки та матеріально-технічного забезпечення 

Квартирно-експлуатаційного відділу міста Мукачево на 2024 рік.  

9. Про затвердження Програми поліпшення умов несення служби, організації виховного та 

навчального процесу у військовій частині А 4638 на 2023 рік.  

10. Про затвердження Програми облаштування містечка модульного типу для потреб 

оборони у Закарпатській області на 2024 рік.  

11. Про затвердження Програми фінансової підтримки діяльності Мукачівської районної 

ради на 2024 рік.  

12. Про погодження надання Комунальним підприємством "Мукачівське кар'єроуправління" 

фінансової допомоги військовій частині А1047.  

13. Про затвердження Програми розбудови інформаційно-аналітичної системи «Ситуаційний 

центр «Безпекове Закарпаття» на 2024 рік.  
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14. Про надання дозволу Мукачівському міському комунальному підприємству «Чисте 

місто» на отримання кредиту у формі невідновлюваної кредитної лінії на закупівлю 

техніки.  

15. Про внесення змін до Програми забезпечення діяльності Мукачівської міської 

територіальної громади в сфері містобудування, архітектури, земельних відносин та 

комунальної власності на 2022 - 2024 роки.  

16. Про затвердження Програми розвитку малого та середнього підприємництва 

Мукачівської міської територіальної громади на 2024 рік.  

17. Про підсумки виконання Програми економічного і соціального розвитку Мукачівської 

міської територіальної громади за 2023 рік.  

18. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку Мукачівської 

міської територіальної громади на 2024 рік.  

19. Про затвердження звіту про виконання бюджету Мукачівської міської територіальної 

громади за 2023 рік.  

20. Про внесення змін до бюджету Мукачівської міської територіальної громади на 2024 рік.  

21. Про передачу міжбюджетних трансфертів з бюджету Мукачівської міської 

територіальної громади у вигляді Іншої субвенції у 2024 році.  

22. Про розгляд листа начальника управління будівництва та інфраструктури Мукачівської 

міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Бідзіля О.В. – На порядок денний засідання комісії виноситься 22 питання. Чи 

будуть зауваження або пропозиції до порядку денного? Немає. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную порядок денний засідання комісії прийняти в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Порядок денний засідання комісії прийнятий в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Мешко Є.В. - 1. Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Лікарня Святого Мартина» у новій редакції. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Ільтьо І.І. - 2. Про затвердження складу адміністративної комісії при 

виконавчому комітеті Мукачівської міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Ільтьо І.І. – 3. Про затвердження Положення про юридичний відділ 

Мукачівської міської ради (нова редакція). 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 
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ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 4. Про затвердження Програми сприяння діяльності управління 

патрульної поліції в Закарпатській області Департаменту патрульної поліції на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 5. Про затвердження Програми покращення матеріально-технічної 

бази військової частини А1047 на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 6. Про затвердження Програми матеріально-технічного 

забезпечення та поліпшення умов несення служби структурних підрозділів військової 

частини А 3719 на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 7. Про затвердження Програми матеріально-технічного 

забезпечення структурних підрозділів військової частини А2062 на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 8. Про внесення змін до Програми підтримки та матеріально-

технічного забезпечення Квартирно-експлуатаційного відділу міста Мукачево на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 
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ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. – 9. Про затвердження Програми поліпшення умов несення служби, 

організації виховного та навчального процесу у військовій частині А 4638 на 2023 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Карпік В.П. – У зв’язку з технічною помилкою, прошу в назві програми «Про 

затвердження Програми поліпшення умов несення служби, організації виховного та 

навчального процесу у військовій частині А 4638 на 2023 рік», виправити «2023 рік» на 

«2024 рік».  

 Бідзіля О.В. – Чи є питання або зауваження до даного проєкту? Немає. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю за основу даний проєкт рішення на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Проєкт рішення прийнято за основу. 

 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування правку щодо зміни в назві проєкту з «2023» на 

«2024». 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісією враховано правку в назві проєкту рішення. 

 

 Бідзіля О.В. – Cтавлю на голосування проєкт рішення в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради із запропонованою правкою. 

 

СЛУХАЛИ: Карпік В.П. - 10. Про затвердження Програми облаштування містечка 

модульного типу для потреб оборони у Закарпатській області на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Лендєл О.В. – 11. Про затвердження Програми фінансової підтримки діяльності 

Мукачівської районної ради на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. – 12. Про погодження надання Комунальним підприємством 

"Мукачівське кар'єроуправління" фінансової допомоги військовій частині А1047. 
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ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. – 13. Про затвердження Програми розбудови інформаційно-

аналітичної системи «Ситуаційний центр «Безпекове Закарпаття» на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. – 14. Про надання дозволу Мукачівському міському комунальному 

підприємству «Чисте місто» на отримання кредиту у формі невідновлюваної кредитної лінії 

на закупівлю техніки. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Маргітич І.І. – 15. Про внесення змін до Програми забезпечення діяльності 

Мукачівської міської територіальної громади в сфері містобудування, архітектури, 

земельних відносин та комунальної власності на 2022 - 2024 роки. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Дерев’яник М.Ф. – 16. Про затвердження Програми розвитку малого та 

середнього підприємництва Мукачівської міської територіальної громади на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Дерев’яник М.Ф. – 17. Про підсумки виконання Програми економічного і 

соціального розвитку Мукачівської міської територіальної громади за 2023 рік. 
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ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Дерев’яник М.Ф. – 18. Про внесення змін до Програми економічного і 

соціального розвитку Мукачівської міської територіальної громади на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Тоба М.В. – 19. Про затвердження звіту про виконання бюджету Мукачівської 

міської територіальної громади за 2023 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Тоба М.В. – 20. Про внесення змін до бюджету Мукачівської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Тоба М.В. – 21. Про передачу міжбюджетних трансфертів з бюджету 

Мукачівської міської територіальної громади у вигляді Іншої субвенції у 2024 році. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Желізник М.М. – 22. Про розгляд листа начальника управління будівництва та 

інфраструктури Мукачівської міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 
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 Блінов А.Ю. – Прошу також розглянути можливість кредитування в розмірі 60 млн. 

гривень на першочерговий ремонт мосту по вул. Томаша Масарика, проєкт на етапі розробки. 

 Бідзіля О.В. – Заслухавши всі пропозиції, пропоную даний лист та пропозицію 

Блінова А.Ю. взяти до відома. Фінансовому управлінню доручити розробити і надати 

механізми, умови щодо початку процедури кредитування. Визначити обсяг – до 125 млн. 

гривень. 

ГОЛОСУВАЛИ: За — 7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Островська О.С., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. 

 

 

Голова комісії       Олександр БІДЗІЛЯ 

 

Секретар комісії      Роман КУШНІР 


